

Please make copies and post on
your Community Bulletin Board



About Us

We are a leading central bank – dynamic, engaged, and trusted – committed to a better Canada. We offer a vibrant workplace that benefits from the perspectives and talents of our diverse and inclusive workforce. We rely on a team of collaborative professionals and invest in innovative research and policy analysis. We also offer flexibility to accommodate the needs of our employees and focus on creating a superior work environment that promotes diversity, inclusiveness and equal opportunities for all.

Master's Scholarship Award for Women in Economics and Finance

Take a central role

The Bank values the contributions of women in economics and finance and awards scholarships to support women in these specializations. This scholarship award also:

- promotes the pursuit of graduate studies in Economics and Finance among women at the undergraduate level or those who have completed an undergraduate degree
- proactively contributes to building a gender-balanced talent pool for the economics and finance professions in central banking

These \$10,000 CAD scholarships are awarded to women specializing in economics and finance. In addition to the award, successful candidates may be offered a work opportunity, with mentorship by a Bank employee. They may also be able to attend a learning event at the Bank related to central banking, economics or finance (e.g., lecture, conference, networking event).

Eligibility Criteria

Students in the final two years of an undergraduate program maintaining an average of 70 per cent or higher, or those who have completed an undergraduate degree with an overall average of 70 per cent or higher can apply. To be considered for the scholarship, you must:

- be a Canadian citizen or Permanent Resident;
- Self-identify as a woman.

Note: Women currently enrolled in a Master's program in Economics or Finance are not eligible to apply.

Application Deadline and Disbursement of Scholarships

Applications and supporting documents must be received by 23:59 EST on October 8, 2023. The \$10,000 CAD is disbursed in a one instalment once the recipient shows proof of registration in a Master's Program in Economics or Finance at a degree granting institution.

For more details or to apply, we invite you to visit:

GotoApply.ca/BOC-Scholarship



This message delivered by Indigenous Link - Connecting with Indigenous Communities

To be removed from this distribution list, please visit www.opt-out.ca and enter Campaign Code 398

Mail to: Suite 200 - 38 Auriga Drive Nepean, Ontario K2E 8A5 Phone/ Fax: 1-866-440-7257

ID 398



BANK OF CANADA
BANQUE DU CANADA

À propos de nous

Nous sommes une banque centrale influente – dynamique, engagée et digne de confiance – mobilisée pour un Canada meilleur. Nous offrons un milieu de travail dynamique qui bénéficie des points de vue et des talents de notre effectif diversifié et inclusif. Nous comptons sur une équipe de professionnels ayant la collaboration à cœur et investissons dans des travaux de recherche et d'analyse de politiques novateurs. Nous donnons en outre à nos employés la flexibilité nécessaire pour répondre à leurs besoins, et visons à créer un milieu de travail exceptionnel qui favorise la diversité, l'inclusion et l'égalité des chances pour tous.

Bourse de maîtrise pour les étudiantes en économie ou en finance

Tenez un rôle central

La Banque accorde une grande importance à la contribution des femmes en économie et en finance. C'est pourquoi elle offre des bourses pour soutenir celles qui étudient dans ces domaines de spécialisation. Cette bourse vise également à :

- encourager les étudiantes et les diplômées du premier cycle universitaire à poursuivre des études supérieures en économie et en finance;
- favoriser activement une représentation plus paritaire entre les sexes dans le bassin de talents des professions en économie et en finance au sein des banques centrales

Ces bourses de 10 000 \$ CAN sont décernées à des femmes se spécialisant dans les domaines de l'économie et de la finance. En plus de la bourse, les étudiantes peuvent se voir offrir une possibilité d'emploi et la chance d'être mentorées par un employé de la Banque. Elles peuvent aussi avoir l'occasion de participer à une activité formative ayant trait aux activités de banque centrale, à l'économie ou à la finance à la Banque (p. ex., conférence, activité de réseautage).

Critères d'admissibilité

Sont admissibles les étudiantes à la dernière ou avant-dernière année d'un programme universitaire de premier cycle qui maintiennent une moyenne d'au moins 70 %, et celles déjà titulaires d'un diplôme universitaire de premier cycle qui ont une moyenne générale d'au moins 70 %. Vous devez également :

- être citoyenne canadienne ou résidente permanente du Canada;
- vous identifier comme une femme.

Nota : Les étudiantes déjà inscrites à la maîtrise en économie ou en finance ne peuvent pas déposer leur candidature pour cette bourse.

Date limite de soumission des candidatures et versement des bourses

La Banque du Canada doit recevoir les candidatures et les pièces justificatives d'ici le 8 octobre 2023 à 23h59 (heure de l'Est). Les boursières recevront la somme de 10 000 \$ CAN en un versement unique sur présentation d'une preuve d'inscription à un programme de maîtrise en économie ou en finance dans un établissement conférant des grades universitaires.

Pour plus de détails ou pour postuler, veuillez visiter :

postulez-enligne.ca/boc-bourses

